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Protokół Nr 3i2023
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego

odbytego w dniu 25 października 2023 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodniczący Jan Rutowicz witając na
wstępie zebranych członków.
Stwierdzit, Że na stan 5 członków zgodnie z |istą obecności w posiedzeniu udział
bięrze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecnoŚci stanowi zzłącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał :
- Wójta Gminy Henryka Koniecznego'
- Inspektora ds. gospodarki gruntami Jacka Stachurskiego,
- Inspektora ds. drogownictwa Wojciecha Domańskiego.

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

PrzewodnIczący Komisji zapoznał Z proponowanym porządkiem posiedzenia,
ktÓry stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja jednogłoŚnie przyjęłaporzqdek posiedzenia w następującym brzmieniu:

1. .Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Prryjęcie porządku posiedzenia.
3. Przyjęcie protokołu zwyjazdowego posiedzenia wszystkich Komisji.
4, AnaIiza vlrydzierzawiania i sprzedaĘ mienia komunalnego.
5. Zapoznanie się Z propozycj4 zarniany dziatekw miejscowości Gustawów

(*yjard w teren).
6. Zapoznanie się.z materiatami na najbliŻszą sesję Rady Gminy.
7 . Sprawy róine i wolne wnioski.
8. Zakonczenie posiedzenia.



Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłoŚnie przyjęła protokoŁ zę wspólnego, v,łyjazdowego
posiedzenia Komisji odbytego w dniachf9,30.09 -0i.10. f0f3 r

Ad pkt 4.

w tym punkcie Prowadz4cy udzielił głosu inspektorowi Jackowi
Stachurskiemu, który przedstawił ana|izę WdzierŻawiania i sprzeduĘ mienia
komunalnego w 2023 roku. SzczegóĘ tej informacji stanow\załąeznik nr 4.

Ad pkt 5.

Następnie Komisja udała się do miejscowości Gustawów, gdzie w obecności
soĘsa wsi, a zatazem radnego Antoniego Chudego oraz właścicieli tartaku Państwa
Alicji i Jerzego Hajduków dokonano oględzin drogi gminnej o nr. ewidencyjnym
działki 934. Państwo Hajdukowie wnioskuj4 do Gminy Fałków o zamianę gruntÓw
tej drogi w zarniart zavtrytyczenie jej około 6 metrów W prawo z częścI własnej działki
o numefze ewidencyjnym 64311l. v/ obecnej chwili wewnętrzna, gminna droga
posadowiona jest pomiędzy działkami Państwa Hajduk. Przy drodzę od
kilkudziesięciu lat usytuowany jest ich tartak. Pańsfwo Hajduk proszą o wyrazenie
zgody na zarnianę działęk o jednakowej powierzchni, o długoŚci około 450 mb
i jednoczeŚnie zobowiązują się do pokrycia wszelkich kosztów nviązanych
z podział"em nieruchomoŚci.
Po powrocie na miejsce Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuj e zamianę gruntów.

Ad pkt 6.

W tym punkcie inspektor Dorota Anioł poinformowata zebrarrych o
koniecznoŚci podjęcia uchwaĘ na najbIiiszej sesji zaplanowanej na dzien w sprawie
określenia zasad udzięlania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane ptzy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków |ub znajdujących
się w gminnej eyidencji zabytków, połozonych na obszarze Gminy F'ałków,
dostosowuj qc j4 do aktualnych przepisów prawnych.

Ad pkt 7.

Pierwsry w dyskusji zabrał głos radny Robert Bomba dopy.tując się jak się
przedstawia sytuacj a z drogarrli z W4soszu.
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Pan Wójt Henryk Konieczny odpowiedział, Że sprawa zamiany drÓg utknęta
w Dyrekcji Lasów Państwowych w Łodzi i praktycznie nię ma kontaktu z Ęmi
ludŹmi.
Na pytanie czy będzie poprawiona droga w kięrunku do Zuzów, pan wójt
odpowiedział, Że droga do Zuzów będzie robiona ale od strony Czermna.
Następnie radny Jan Rutowicz wnioskował, aby zasypać kilka dziur na drodze
Pląskowice * Starzechowice ,,przez Borki'' i na drodze zPotęby w stronę Stomórg.
Następnie radny Jan Dziuba wnioskował o przycięcie gałęzi lipy rosn4cej ptzy płocie
szkolnym. W tej chwili gałęzie te ocierają się o przejeŻdzające większe samochody,
Prosił równięi o zamontowanie dwóch lamp od ulicy Cmentarnej w stronę fi.my
,,HEKO".
Radny Robęrt Bomba prosił o wymianę hydrantu koło jego posesji.
Radna Monika Stefańska zapytała czy będę usy.tuowane przystanki w jej
miejscowoŚci.
Pan Wójt odpowiedział, ie takie przystanki sqzamowione.
Radny Rutowicz zgłosił potrzebę usytuowania dwóch lamp na ulicy Leśnej w kierunku
,,ZaLesit, , za posesj ąp.Kaczmarka.

Ad pkt 8.

W zwiqzku ze zrea|izawaniem porządku posiedzenia Przęwodniczący Komisji
p o dz i ękował ws zy stkim za udział i zam|<nął p o s i e dzen i e.

Na tym protokół zakoilczano.

ProtokÓłowała.
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